
Dagsorden til ordinært møde i Røst den 11/10 kl. 19.00 

 

Afbud: 

Antal gæster: 

 

1. Godkendelse af referat fra sidste møde. 

 

2. Orientering. 

 

Inge har kontaktet Go`on og det er ikke tilfældet at aftalen med Benny Storm udløber i år. Der er 

længe til og det er ikke meningen at den skal ophøre. Ifølge driftschef Henrik Damsgaard kører det 

videre. Kan vi gøre andet? 

Det havde været forventet at der blev etableret 2+1 vej i forbindelse med asfaltering af Erholmvej 

og Bogensevej, men det må jo så komme senere. Det skal oplyses at Helle og Inge gjorde en indsats 

for at få skiltet ordentligt i forbindelse med lukning af vejen. Det er altid kompliceret.  

 

Helle har du evt. udarbejdet et forslag om at gøre Hækkebøllevej ensrettet? 

 

3. Med hensyn til belysning på cykelstien er det et kompromis der er lavet med Erholm med de brune 

lygtepæle.  Ang. selve lyset har det ikke kunnet oplyses om det er meningen at det skal slukke helt 

på noget tidspunkt. Måske har vi været misinformeret fra start. 

 

 

4. Bæredygtige udviklingsplaner. Se bilag 1 og 2. 

 

Er det noget vi evt. kan gå ind i. Poul har oplyst at det er ret krævende, så der skal være nogen der 

brænder for denne sag hvis vi skal prøve. 

 

5. Der er intet nyt om fjernvarme. Det drøftes som et borgerforslag fra Vivian Lindberg Larsen på MTP 

møde i dag den 4./10. Det er i skrivende stund ikke muligt at referere fra mødet.  

Referat følger. 

 

 

6. Opfølgning på punkt 11 evt.  

Inge har kontakt til Udviklingsfirma Stender, for at høre om de evt. er i kontakt med Rema 

etablering ang. eventuel plads til et Lastvognsanlæg med parkering. Er der andre gode forslag? 

 

7. Der skal være et møde den 28/10 ang. orientering om den kommende lokalplan for 

erhvervsområdet i Rørup (Poul kan uddybe).  

 

 

8. Alle medlemmer af bestyrelsen og ad-hoc opfordres til at komme med input til hvilke byggefirmaer 

vi skal kontakte og invitere til et arrangement i 2023. Vi skal have nedsat et udvalg.  

9. Evt. 

 



 

 

 

 


